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Afdelingsbestyrelsen - afdeling 32  

Østre Lindeskov 209, 2600  Glostrup 

tlf.: 4343 1721 
En afdeling under Glostrup Boligselskab 

 

 

 
 

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde 
tirsdag den 8 februar kl. 18.30 

 
  

 

Mødedeltagere:  Afbud Ikke fremmødt 

Martin Gjøl AB-medlem   

Christina Christensen AB-medlem   

Søren Heick AB-medlem   

Carina Hedelund AB-medlem   

Tenna Sigvardt AB-medlem   

Camilla Brandt AB-suppleant   

Christian Moberg AB-suppleant   

Per Dahlhammer – GB Driftsområde Hvissinge   

 

1. Valg af: 
Mødeleder 
Referent 
Info til beboerblad 
Info til Facebook  
Beslutning: 
Søren valgt til mødeleder 
Martin valgt til referent 
Tenna skriver til facebook. 
Beboerbladet udkommer først i marts. 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
Beslutning: 
Dagsorden godkendt 

 

3. Driftssager 
Der er udsendt revideret aktivitetsliste 06.12.2021 

       Indstilling:  
Afdelingsbestyrelsen gennemgår aktivitetslisten og træffer de nødvendige  
beslutninger. 
Beslutning: 
Driften gennemgik en ny aktivitetsliste, hvor bl.a. tætning af glasudhænget over hoveddørene er på. 
 
 

4. Opfølgning på aftaler med driften fra sidste møde 
Der ønskes en status på nedenstående: 

• Molokker – Bedre infoskrivelse til beboerne 

• Lys ved molokkerne 

• Kontakt til kommunen vedr. evt. ny p-plads. 
 

Indstilling: 
Aftalerne drøftes og evalueres 
Beslutning: 
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Der ventes en bedre infoskrivelse fra forsyning mm, da der fremover skal sorteres i flere fraktioner end i 
dag.  
Lyset ved molokkerne burde være lavet, eller tæt på færdigt.  
 

 
5. Rotter i afdelingen 

Afdelingen har i den seneste tid været udfordret af rotter. Der ønskes en status på dette og en 
diskussion af det videre forløb. 
Indstilling: 
Bestyrelsen drøfter ovenstående. 
Beslutning: 
Problemet er pt ikke stort. Driften har løst den største årsag til problemet. Derfor anser driften ikke dette 
som et stort fokuspunkt i den nærmeste fremtid.  
 

 

6. Facaderenoveringen 
Der ønskes en status på sagen 
Indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen drøfter ovenstående. 
Beslutning: 
Afventer stadig svar fra advokater mm.  

 
7. Parkeringsudvalget 

Der ønskes en orientering om arbejdet i udvalget. 
Indstilling: 
Bestyrelsen drøfter ovenstående 
Beslutning: 
Vi har nu fået en længe ventet tilbagemelding fra driften på vores forespørgsel vedr. et muligt 
fællesmøde med kommunen, GB, os og Birke-/Bøgeskoven omkring parkeringspladser. 
Det har desværre vist sig, at kontakten til kommunen ikke kan gå via driften i GB. Den korte forklaring er, 
at vi ikke kan blande drift og politik. Vi må derfor følge den rette "kommandovej". 
Planen er nu, at parkeringsudvalget løfter det op i OB og beder dem rette henvendelse til kommunen 
ang. et fællesmøde om etablering af flere parkeringspladser. Vi forsøger at finde fælles fodslag herom 
med de øvrige afdelingsbestyrelser i Hvissinge, inden skrivelsen til OB sendes af sted. 
 
 

 
 

8. OB, Formandsmøde mm. 
Formanden orienterer om seneste OB og formandsmøde og øvrigt arbejde i diverse udvalg 
Indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning 
Beslutning: 
Der er valgt nyt formandskab på ekstraordinært repræsentantskabsmøde. Formanden orienterede om 
dette.  
 

 
 

9. Fokuspunkter 
Hvor langt er vi med hensyn til vores fokuspunkter? Der ønskes derudover en diskussion om, hvorvidt 
punkterne stadig er relevante, eller om der skal arbejdes med andre emner. 
● Energibesparende tiltag 

● Fællesarealerne gøres mere attraktive 

● Fokus på flere sociale arrangementer.  
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Indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen drøfter ovenstående og træffer de nødvendige beslutninger. 
Beslutning: 
Dette punkt udgår på næste dagsorden.  
 

 
10. Beboerhenvendelser 

Der ønskes en diskussion om diverse beboerhenvendelser. 
Indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning og træffer de nødvendige beslutninger. 
Beslutning: 
En beboer har henvendt sig mhp. Evt udnyttelse af den ledige plads på sidste p-plads i VL. 
Driften undersøger dette.  
 

 

11. Økonomi 
Der ønskes en status fra kasseren, over bestyrelsens økonomi. 
Hvad har vi brugt og hvad skal vi bruge? 
Indstilling: 
Bestyrelsen tager kasserens status til efterretning 
Beslutning: 
Intet nyt pt. 
 

 
 

12. Fest- og aktivitetsudvalg 
Der ønskes en status for arbejdet i udvalget.  
indstilling: 
Afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning og træffer de nødvendige beslutninger. 
Beslutning: 
Fastelavn er desværre aflyst pga. corona. 
 

 
13. Årshjul 

Er der nogle møder, arrangementer eller lignende vi skal have fokus på inden næste møde? 
Indstilling: 
Bestyrelsen drøfter ovenstående.  
Beslutning: 
Markvandring 5/4 
 

 
 

14. Livet i afdelingsbestyrelsen og i Lindeskoven i øvrigt 
 
Det er besluttet at al info vedr. møder og bestyrelsens arbejde, fremover kun vil være på Facebook og i 
referater på GB’s hjemmeside.  

 
 
Martin Gjøl 
Formand 
 
 
 
 
 
 


